
Czeladź, dn. 12.04.2022 r.
Wojciech Maćkowski
radny Rady Miejskiej
w Czeladzi

Pani
Jolanta Moćko
Przewodnicząca
Rady Miejskiej 
w Czeladź

Na  podstawie  art.  24  ust.  3-7  ustawy  z  dnia  8  marca  1990  r.  o  samorządzie
gminnym.

1. Proszę o informacje ile punktów oświetleniowych na terenie miasta wymienił w
2022 r. Tauron, proszę też o informację ile punktów należących do Tauronu
jest  jeszcze  starego  typu  (oświetlenie   sodowe).  Czy  miasto  posiada
informacje  jaki  działania  zmierzające  do  wymiany  kolejnych  latarni  będą
podejmowane przez Tauron w najbliższym czasie?

2. Ile  punktów  oświetleniowych  na  terenie  naszego  miasta  (należących  do
gminy) jest nowego typu (LED) a ile zaś starego (sodowe). Jakie plany na
bliższy czas w zakresie wymiany ma gmina Czeladź. 

3. Proszę o dokonanie przeglądu śmietników na terenie osiedla Ogrodowa w
zakresie szybkiego zapełniani  pojemników na papier.  Proszę o ewentualne
rozważenie zwiększenie częstotliwości odbioru. 

Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym proszę o niezwłoczne
przekazanie pisma Burmistrzowi Miasta.

Z poważaniem
Wojciech Maćkowski

radny
Rady Miejskiej w Czeladzi


